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KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ

STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16 PRAHA 9, TEL: 281012 911, FAX: 281 971 S31. PODATELNA@PRAHA21.CZ

VÁŠ DOPIS ČJŠ

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/14239/2020

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Martina Vrbková

TEL.: 2810l2949

E-MAIL: martinavrbkova©praha21.cz

DATUM: 05.10.2020

Zápis č. 4/2020 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 30.9.2020

Zahájeníjednání: 16:35 hod

Ukončeníjednání: 18:05 hod

Místo zasedání : Velká zasedací síň

Účastníci jednání

Přítomni : Ing. Jitka Carbolová — předsedkyně komise

Blanka Exnerová — místopředsedkyně komise

Ing. Kristýna Kopecká — členka komise

Ing. Jaroslava Vostatková — členka komise

Dis. Martin Švejnoha — zástup tajemníka komise

Omluveni : Martina Vrbková , JUDr. Hana Pelčáková, Ing. Daniela Zemanová

Neomluven : Mgr. Martin Bruoth

Program

1 . Informace o změnách ve vedení OŽPD

Pan Švejnoha informoval přítomné členy komise, že stávající vedoucí OŽPD paní JUDr.

Vladimíra Kozáková k dnešnímu dni, tj. 30.9.2020 končí. Paní Ing. Kristýna Kopecká uvedla, že

1/2



v průběhu října bude vedením OŽPD pověřen pan Ing. Kupr a v listopadu nastoupí nový

vedoucí.

2. Informace z oblasti odpadového hospodářství

Pan Švejnoha informoval o vytíženosti stávajících zkušebních nádob na olej — Hulická 159

litrů, Živonínská 62 litrů a navrhnul, že v případě pokračování služby by bylo vhodné umístit

další 2 nádoby na stanoviště č. 16 v ulici Velebného a č. 25 v ulici Nadějovská. Dále upozornil,

že u stanoviště č. 5 v ulici Oplanskáje možně při prokázaněm přeplňování přidat vývoz u

plastů. Poté informoval o probíhajícím přesunu stanoviště TO Druhanícká, paní Carbolová

navrhla, zda by v budoucnu nešlo rozšířit o kovy a olej —je s tim počítáno, ale nejdříve se

musí stanoviště dokončit, cožje plánováno v tomto roce.

3. Různé

Paní Exnerová — podezření, že do stanoviště Oplanská okolní restaurační zařízení vhazují

papír, dále nelegální vybírání papíru ze stanovišť — firmy budou upozorněny na povinnost

vlastnit kontejnery na tříděný odpad, na zloděje papíru nutně volat policii. Kontejnery někdy

zůstávají otevřené (děti je nezavírají) a PET lahve, tetrapaky i papírové krabice Často nejsou

smáčknuté.

Paní Carbolová navrhla panu Švejnohovi, aby zjistil, zda by bylojiž možné využívat půlené

kontejnery kov/tetrapak na stanoviště TO.

Paní Exnerová — zahrádkáři zrušili výstavu, udělajíjí virtuálně, stejnějako soutěž obrázků

žáků.. Paní Carbolová navrhla využit pro hlasování v soutěži Mobilní rozhlas, zjistí možnosti.

Zapsal : M.Švejnoha

Předáno k připomínkování Ing. J.Carbolové : dne 5.10.2020

Připomínky zapracovány dne: ' .

Zápis ověřen dne: : .

Termin příštího zasedání bude : 25.11.2020 v 16:30 hod ve Velké zasedací síni
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